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Przewodniffiący

Rady  Miasta  w  Sanoku

mgr  Andrzej  Romaniak

Interpelacia  radnego  Macieja  Drwięgi  w sprawie:

audytu  zewnętrznego  dotyczącego  sytuacji  oświaty  w mieście  Sanoku.

organizacyjnej

W  związku  z  docieraniem  nieoficjalnych  informacji  świadczących

o zakończeniu  realizacji  audytu  zewnętrznego  w sanockich  placówkach  oświatowych

zwracam  się  z następującymi  sprawami:

1) Proszę  o udostępnienie  raportu  z przeprowadzonego  audytu

2) Proszę  o udostępnienie  przygotowanej  analizy  finansowo  -

oŚwiaty

3) Proszę  o informacje  odnośnie  podmiotu  realizującego  audyt  oraz  kosztacli

poniesionych  w  związku  z jego  realizacją  przez  Gminę  Miasta  Sanoka

4) Proszę  o  odpowiedź  na  pytanie  i interpretację  prawną:  czy  informacja

o zakończeniu  audytu  oraz  wstępnych  wnioskacli,  niezależnie  od obszaru

jakiego  dotyczy  nie  powinny  trafiać  automatycznie  do radnych  Rady  Miasta

w  Sanoku  w  związku  z pełnioną  przez  nicli  funkcją  kontrolną  ?
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